
 
 
 
 
 
 
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Biense Klein Braskamp 
Datum indiening vraag: 27-03-2024 
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren. 
 
Politieke Avond van: 2-4-2024   
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren. 
 
Onderwerp: Agendavragen Rekenkameronderzoek effectiviteit subsidiebeleid Berkelland 
 
Tweemaal is het rapport van de rekenkamer over subsidies beeldvormend besproken. Tussendoor is er een 
informatieavond over subsidies geweest. Voordat het raadsvoorstel oordeelsvormend wordt besproken, 
heeft de fractie van het CDA nog enkele vragen. 
 
De portefeuillehouder heeft tijdens de informatiebijeenkomst en de beeldvormende avonden aangegeven 
dat de aanbevelingen uit het rekenkamerrapport waar het college positief tegenover staat onder andere 
worden ingevuld door een herijking van het subsidiebeleid, waarin wordt gedacht aan het ophangen van 
subsidies aan het hoofdbegrip 'sociale basis' en aan meer sturen op maatschappelijke outcome. 
 
Vraag: 
Kan een indicatie van een tijdpad en middelen worden gegeven die aan de herijking van het subsidiebeleid 
vast zitten? Wanneer is er sprake van Raadsbehandeling en wanneer gaan de ‘herijkte’ subsidies gelden 
voor organisaties en verenigingen? En op welke manier worden zij hierin betrokken? 
 
Antwoord (in te vullen door college): 
[Typ hier] 
 
Vraag: 
Zijn er voor de gemeenteraad nog mogelijkheden om binnen de door het college gestelde herijking van het 
subsidiebeleid andere keuzes te maken? Zo ja, op welk moment en op welke manier? 
 
Antwoord: 
[Typ hier] 
 
Vraag: 
Hoe wordt de gemeenteraad concreet meegenomen in het proces over de herijking van subsidies? Op de 
informatieavond werd genoemd dat er een startnotitie komt. In de beeldvorming is genoemd dat dit via een 
Raadsbrief gebeurt. Dit leidt tot onduidelijkheid. Kan het proces en kunnen de onderwerpen van de 
mogelijke Raadsbrief, de startnotitie dan wel beiden (als dat het geval is) globaal uiteengezet worden? 
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Antwoord: 
[Typ hier] 
 
Verder werd tijdens de tweede beeldvormende avond door het college aangegeven dat de herijking van het 
subsidiebeleid eigenlijk door het proces van de herijking van het subsidiekader sport en cultuur fietst, die 
volgens de Lange Termijn Agenda (LTA) in Q4 2024 staat gepland. 
 
Vraag: 
Kan worden aangegeven of de genoemde herijking van het subsidiebeleid invloed heeft op de planning van 
het subsidiekader sport en cultuur? Wanneer kunnen de verenigingen en organisaties het nieuwe 
subsidiekader sport en cultuur verwachten? 
 
Antwoord: 
[Typ hier] 
 


